
Röviden az Idősügyi Munkcsoport üléséről 
 
Június 25.-én tartotta ez évi első ülését a Honvédelmi Idősügyi Munkacsoport. Az ülés 
előzetes terve hat napirend megtárgyalását tartalmazta. A résztvevők már fél órával a 
megkezdés előtt gyülekeztek a HM I. objektum harmadik emeleti előadóterme előtt. A Dr. 
Czermann János, stratégiáért és humánpolitikáért felelős helyettes államtitkár elnökletével a 
tervek szerinti pontossággal megkezdődő ülésen a Honvédelmi Érdekképviseleti Szervezetet, 
a Honvédségi Dolgozók Szakszervezetét, a Honvédségi Klubok Országos Szövetségét 
képviselő elnökök, vagy elnökségi tagokon kívül a Bajtársi Egyesületek Országos Szövetségét 
Esküdt Lajos nyugállományú ezredes, elnök és Vilner Péter nyugállományú ezredes, 
koordinációs elnökhelyettes képviselte. Jelen voltak a Honvédelmi Minisztérium és Honvéd 
Vezérkar illetékes szervezeteinek delegált képviselői. Az első napirend a vásárlói 
kedvezmények jelenlegi helyzetét mutatta be, a kérdések közül egy lényegi hangzott el a 
BEOSZ részéről, hogy vannak-e tapasztalatok e kedvezmények felhasználásával 
kapcsolatosan. A bizonytalan válasz miatt, az elnöklő helyettes államtitkár feladatot 
határozott meg. Fontos napirendként a kiberbiztonsági kérdéskör került terítékre, majd 
elviekben a Honvédkórház helyzetét kellett volna átbeszélni, de az MH Egészségügy 
Központtól felkért előadó jelezte, hogy központnak megszűnt a ráhatása a kórház 
tevékenységére, így elsősorban az egészségmegőrzés fontosságát hangsúlyozta. A BEOSZ 
részéről szétosztásra került az a Honvédkórház tevékenységét taglaló poszt, amelyben Dr. 
Végh Ferenc nyugállományú vezérezredes, volt vezérkari főnök, és nagykövet saját helyzetét 
és honvédkórházi ápolását „horrorisztikusnak” szemléltette Facebook bejegyzésében. A 
társadalmi szervezetek képviselői több példával támasztották alá az előzőeket, annak is 
hangot adva, hogy lehet, hogy a kórház nevéből el kellene távolítani a Honvédkórház 
megnevezést, mert a kórház jelenlegi tevékenységével már egyáltalán nem szolgálja a 
honvédségi igényjogosultak így a honvédségi nyugdíjasok eddig megszokott és elvárt 
ellátását. A helyettes államtitkár válaszában jelezte, hogy a tárca vezetése is érzékeli az 
előzőekben jelzett problémákat, és keresik a megoldást. 
A továbbiakban a részletes tájékoztató hangzott el a humángondoskodásról, majd a társadalmi 
szervezetek tájékoztatói következetek, és az IMCS ez évi első ülése a Gazdasági 
Versenyhivatal preventív tájékoztatójával zárult. 
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